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			טל אלון {ברלינרית}

			
			עיתונאית, עורכת, מייסדת ״שפיץ״ - מגזין עברי בברלין; מנהלת תחום הנטוורקינג בקרן פורום העתיד גרמניה-ישראל; שותפה מייסדת ב-ERUV, האב חברתי בברלין. 


נולדתי וגדלתי כתל-אביבית, השלמתי תואר ראשון בהיסטוריה ומדע המדינה ותואר שני במדע המדינה עם התמחות בתקשורת פוליטית (בהצטיינות) באוניברסיטת תל אביב, עבדתי במשרות עריכה בכירות בעיתונות הישראלית, ובקיץ 2009 יצאתי  - עם בן זוגי ושני הבנים שלנו - למסע שלי כברלינרית. מה שהתחיל כבלוג אישי* וכהרפתקה תחומה בזמן, התפתח בהמשך למגזין העברי הראשון בברלין מאז השואה, ולחיים עצמם.  


	שפיץ: אתר, פייסבוק, אינסטגרם

	ברלינרית: פייסבוק, אינסטגרם, טוויטר

	עשור לברלינרית: שיחות עם ברלינריות יודעות דבר (פודקאסט)


			ליצירת קשר: [email protected]



*התכנים הישנים של הבלוג כבר לא מקוונים, אבל אפשר לפנות אלי אם מחפשות*ים משהו ספציפי.  

		
			
				
					Tal Alon {berlinerit}

				Journalist, Editor, Founder and editor of SPITZ, Hebrew magazine in Berlin; Head of the Networking division at the German-Israeli Future Forum; Founding member of ERUV, Berlin's Jewish Social Hub.


Born and raised in Tel Aviv, completed a BA in History and Political Science and MA in Political Science (cum laude) majoring in Political Communication, both from Tel Aviv University. Worked in leading editing positions in the Israeli media. In 2009 moved to Berlin together with my husband and our two boys. What started as a personal blog (berlinerit), later developed and expanded into the first Hebrew magazine in Germany since the holocaust (SPITZ).


	Spitz: Website, Facebook, Instagram

	Berlinerit: Facebook, Instagram, Twitter


				To invite me as a speaker: [email protected]


	
				
				
					Tal Alon {berlinerit}


Journalistin, Redakteurin, Gründerin und Herausgeberin von SPITZ, das hebräische Magazin in Berlin; Referentin der Stiftung Deutsch-Israelisches Zukunftsforum; Gründungsmitglied von ERUV, Deutschlands erster Hub für gemeinnützige jüdische Initiativen.


Geboren und aufgewachsen in Tel Aviv, BA-Abschluss in Geschichte und Politikwissenschaft und MA-Abschluss (cum laude) in Politikwissenschaft mit Schwerpunkt Politische Kommunikation, beide von der Universität Tel Aviv. Arbeitete in leitenden Positionen in israelischen Medien. Im Jahr 2009 zog ich mit meinem Mann und unseren beiden Jungs nach Berlin. Was mit einem persönlichen Blog (berlinerit) begann, entwickelte sich später zum ersten hebräischen Magazin in Deutschland seit dem Holocaust (SPITZ).


	Spitz: Website, Facebook, Instagram

	Berlinerit: Facebook, Instagram, Twitter


				Um mich als Rednerin einzuladen: [email protected]
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